

Diploma in memory of Hero of the Soviet Union I.T. Lyubushkin

Regulations on the amateur radio diploma "POBEDA - 80"

. The diploma program "POBEDA-80" is conducted by radio amateurs of the city of Lieven, the city of Oryol and the Oryol region,

Conditions for obtaining a diploma:

1. Issued to radio amateurs and observers all over the world.
2. Radio communications conducted during 05/01/2025- 05/9/2025 are counted.
3. Radio communications on all HF and VHF bands are counted.
4. To receive a diploma, it is necessary to conduct 80 QSOs with RP80 memorial radio stations... and amateur radio operators from other countries with specials.the call signs of these countries, formed in honor of Victory Day.

4a.For communications with radio amateurs participating in the Great Patriotic War, 20 points are awarded for QSO with them

. 4b. QSO with the RP80IL Memorial Station is mandatory.
5. Radio communications conducted by types of radiation: SSB, FM, CW, as well as digital types are counted,

repeated communications are counted on different bands and different types of communication.

On VHF, it is enough to conduct a QSO with the Orel memorial RP80O, RP80NP, RP80IL.
6. Observers participate on similar terms according to their status.
7. The diploma is issued according to the terms of the diploma by auto-offset on the Hamlog resource, as well as on the basis of an extract from the hardware magazine, sent by e-mail
8. The e-mail address for sending the application: [http://ua3eej@mail.ru](mailto:ua3eej@mail.ru)
9. Diploma applicants must send an application by E-Mail, attaching a communication report in the form of any text file (Cbrillo, ADIF, TXT, etc.)

The application file must contain all the basic information about the communication: date, time, range, type of radiation,

call sign, report, (call sign of the second correspondent for SWL), as well as all information about the applicant

(last name, first name, full address) and the total number of connections.

Subject of the letter: (your call sign) CALLSIGN POBEDA_80

10. Applicants who have fulfilled the terms of the Regulations can receive a Diploma in electronic form by specifying

the recipient's email address in their application.

11. Information about this Provision can be found on the following websites: QRZ.RU,

12. The diploma "Pobeda-80" is free and is sent only in electronic form!

Additional information by E-mail: [http://ua3eej@mail.ru](mailto:ua3eej@mail.ru)

Диплом памяти Героя Советского Союза И.Т. Любушкина

Положение о радилюбительском дипломе «ПОБЕДА - 80»

. Дипломная программа «ПОБЕДА-80» проводится радилюбителями г. Ливен, г. Орёл и Орловской области,

Условия получения диплома:

1. Выдаётся радилюбителям и наблюдателям всего мира.

2. Засчитываются радиосвязи, проведённые в период с 01.05.2025 по 09.05.2025.

3. Засчитываются радиосвязи на всех КВ и УКВ диапазонах.

4. Для получения диплома необходимо провести 80 QSO с мемориальными радиостанциями RP80... и

радилюбителями других стран со спец.позывными этих стран, образованными в честь Дня Победы.

4а. За связи с радилюбителями, участниками Великой Отечественной войны, начисляется 20 очков за QSO с ними

. 4б. QSO с мемориальной станцией RP80IL обязательно.

5. Засчитываются радиосвязи, проведенные видами излучения: SSB, FM, CW, а также цифровыми видами,

повторные связи засчитываются на разных диапазонах и разными видами связи.

На УКВ достаточно провести QSO с мемориальной станцией Орла RP80O, RP80NP, RP80IL.

6. Наблюдатели участвуют на аналогичных условиях согласно своему статусу.

7. Диплом выдается согласно условиям диплома путем автозачета на ресурсе Hamlog, а также на основании выписки из журнала аппаратуры, отправленной по электронной почте

8. Адрес электронной почты для отправки заявки: [http://ua3eej@mail.ru](mailto:ua3eej@mail.ru)

9. Соискатели диплома должны отправить заявку по E-Mail, приложив отчет о связи в виде любого текстового файла (Cbrillo, ADIF, TXT и т.д.)

Файл заявки должен содержать всю основную информацию о связи: дату, время, дальность, вид излучения,

позывной, отчет, (позывной второго корреспондента по SWL), а также всю информацию о соискателе

(фамилия, имя, полный адрес) и общее количество связей.

Тема письма: (ваш позывной) ПОЗЫВНОЙ POBEDA_80

10. Соискатели, выполнившие условия Положения, могут получить Диплом в электронном виде, указав

в своей заявке адрес электронной почты получателя.

11. Информацию о настоящем Положении можно найти на сайтах: QRZ.RU,

12. Диплом «Победа-80» выдается бесплатно и высылается только в электронном виде!

Дополнительная информация по E-mail: [http://ua3eej@mail.ru](mailto:ua3eej@mail.ru)